

VMEB COMPETITION ONLINE 2020 (Summer Semester)

鋼琴、小提琴、大提琴及古典結他比賽

APPLICATION FORM

參賽報名表格

IMPORTANT: Vienna Music Examination Board's VMEB Competition Online 2020 (Summer Semester) is open to Hong Kong residents only (both permanent and non-permanent residents). Anyone who cannot provide copy of Hong Kong identity card or the Birth Certificate copy will be disqualified automatically. 维也納音樂考試評核局主辦之鋼琴,小提琴,大提琴及古典結他比賽(網上)2020夏學期只接受香港居民参加(永久或非永久香港居民均可),參賽者如未能提供香港身份證副或出世紙副本將被自動取消資格.

e Capital Letter in English 請用英文大權	i 填寫		
rname 姓: Give	n Name 名:		Chinese Name <i>(if any)</i> 中文姓名:
te of Birth 出生日期:	НК	ID# 香港身份證號碼:	Gender 性別: 🛮 M男 🗖 F乴
rresponding Address 聯絡地址:			
ephone no.電話號碼:	Email Add	dress 電郵地址:	
Instrument (Choose one instrume 比賽樂器 (只可選擇一種樂器, 如			join competitions of different instruments.) 另一份報名表格填寫.)
□ Piano 鋼琴	□ Violin 小提琴	□ Cello 大提	■ Classical Guitar 古典結他
Level (Choose one level only. Use 比賽級別 (只可選擇一個等級, 如			
□ Stufe 1 (Grade 1) 第一級	☐ Stufe 2	[Grade 2) 第二級	□ Stufe 3 (Grade 3) 第三級
□ Stufe 4 (Grade 4) 第四級	☐ Stufe 5 ([Grade 5) 第五級	□ Stufe 6 (Grade 6) 第六級
□ Stufe 7 (Grade 7) 第七級	☐ Stufe 8 ((Grade 8) 第八級	□ Oberstufe (Advanced Level) 高級
 Composer 作曲家		 mme of works 三品名稱	Opus Number (if applicable) 作品編號(如適用)
plication and Video Link Submissic nouncement of Results: 31 Octobe	•		錄影連結遞交日期:即日起至 2020 年 9 月 30 日 佈日期: 2020 年 10 月 31 日
			e age of 18, signature from Applicant's parent / guardian 如参賽者未滿十八歲必須由家長或監護人或老師簽名
Applicant's Signature 參賽者簽名	Date 日期		
Ask the Certified Music Learning Cer CTC no. and stamp here if you are a s Certified Music Learnin	tudent of the Board's	Signature of Applicant's	parent / guardian / teacher 家長或監護人或老師簽名
如參賽者為維也納音樂考試評核局認證音樂中心 之 學生請認證音樂中心填寫 CTC 號碼及在此蓋章			ent/guardian/teacher 家長或監護人或老師姓名
CTC #		Date 日期 Relationship with Applic	cant: Parent Guardian Teacher
		與參賽者之關係:	sant. ロ stantian ロ leacher z を

Please make sure that the YouTube link of the performance video is in the content of the email attached with this application form. 請確保令賽影片之 YouTube 連結己輸入到附上了本報名表的電郵內容中。

Please submit the followings on or before 30 September 2020 to admin@vmeb.org in one single e-mail:

(1) This Application Form. (2) Applicant's HKID card or Birth Certificate (scan or photo) (3) A YouTube (Unlisted) link consisting of an unedited performance by the applicant. (4) Payment record of Application fee (scan, photo or screen capture): HK\$300 for general public and HK\$240 for students of the VMEB Certified Music Learning Centre. Payment shall be made by Hong Kong dollar deposit or transfer to the following account.

請把下列各項於 2020 年 9 月 30 日前電郵至: admin@vmeb.org

(一) 填妥之參賽報名表格 (二) 參賽者之香港身份證副本/出世紙副本 (掃瞄或拍照) (三) 一段由參賽者本人演奏,並且未經修改之 YouTube (私人連結 Unlisted) 影片的連結 (四) 報名費用之付款證明 (掃瞄,拍照或螢幕截圖): 一般參賽者費用為港幣三佰元,維也納音樂考試局認證音樂中心之學生費用為港幣二佰四十元.請把相關費用以港元存入或轉賬到以下戶口:

Bank Name 銀行名稱: China Construction Bank (Asia) 中國建設銀行(亞洲)

Bank Code 銀行代號: 009 Account Number 戶口號碼: 3032886

Account Name 戶口名稱: Systech Telecom Limited*

- * Systech Telecom Limited 是維也納音樂考試局國際考試行政辦公室(香港)的合作夥伴
- * Systech Telecom Limited is one of the cooperation partners of the Vienna Music Examination Board International Exam Administration Offices (Hong Kong)

Γ	Fill in this part if Applicant is nominated by his/her instrument teacher or school 如参賽者是由樂器導師/學校/音樂學院提名參加比賽請填寫下列資料						
		Nominated by Applicant's Instrument Teacher 参賽者由樂器導師提名	Full Name of Instrument Teacher 樂器導師姓名	Signature of Instrument Teacher 樂器導師簽名	Ż		
		Nominated by School/Music Institute 参賽者由學校/音樂學院提名	Name of School 學校/音樂學院名稱	Authorized Signature 學校/音樂學院受權簽名			
	Tel	No.提名導師/學校/音樂學院聯絡電話: () Email 電郵地址: ()		

Vienna Music Examination Board has the final decision on all matters in relation to the competition. The Board has the right to publish the competition video in public. 维也納音樂考試評核局在此項比賽中有最後決定權,维也納音樂考試評核局有權把參賽者比賽錄影片段公開播放.